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Πρακτικά Κοινοτικού Συμβουλίου Πισσουpίου σε έκτακτη συνεδρία που έγινε στα
γραφεία του Συμβουλίου στις 26/10/2023

Ap. πρακτικών 22/2023

Παρόντες: / κ1.
Ο κ. Λάζαρος Λαζάρου Πρόεδρος

Ο κ. Ανδρέας Φιλίππου Αντιπρόεδρος

Ο κ. Χάρης Στυλιανίδης Μέλος

Ο κ. Κυριάκος Ψωματής Μέλος

Ο κ. Κυριάκος Φουτάς Μέλος

Ο κ. Ανδρέας Λαζάρου Μέλος

Ο κ. Ανδρέας Θεοδούλου Μέλος

Απόντες:

Ο ΣΥι'Λ80ΥΛΙΟ
v~JίιιΥ

Η κ. Στάλα Αχιλλέως

Ο κ. Μάρκος Φουτάς

Παρακαθήμενοι:

Ο κ. Πέτρος Φουτάς
ΘΕΜΑΤΑ:

Μέλος

Μέλος

Γραμματέας

1. Επικύρωση Πρακτικών

Έγινε ανάγνωση και έγκριση των πρακτικών της προηγούμενης συνεδρίας με την υπογραφή
των παρόντων μελών.

2. Ενημέρωση για την κατολίσθηση
Ο Πρόεδρος του σώματος ενημέρωσε τα μέλη για την πρόοδο των εργασιών που γίνονται

μετά την συνάντηση με τους Υπουργούς Εσωτερικών και Γεωργίας. Από ότι ο καθένας μπορεί
να δει η Ε. Δ. βρίσκεται καθημερινά στην Κοινότητα και άρχισε την απομάκρυνση λυμάτων όπως
είχε αναλάβει.

Προκήρυξε προσφορές για αγορά και εγκατάσταση δεξαμενών συσσώρευσης λυμάτων για
να απομακρυνθούν στην συνέχεια και καταγράφουν τις τελευταίες ζημιές σε κατοικίες και άλλα
υποστατικά.

Το Τμήμα Γεωλογικής Επισκόπησης επίσης με την συνεχή του παρουσία εντόπισε τα σημεία
όπου θα κάνει διατρήσεις για ανόρυξη και απομάκρυνση υπόγειων υδάτων.

Έγινε έγκριση των απαραίτητων κονδυλίων για το Υπουργείο Γεωργίας τόσο για τις
διατρήσεις όσο και για την εγκατάσταση πρόσθετων συστημάτων παρακολούθησης της
μετακίνησης.

Απομένει τώρα το Τμήμα Υδάτων να ετοιμάσει τον δικό του σχεδιασμό για επαρκή
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απομάκρυνση αυτών των νερών.
3. Ενστάσεις

Το θέμα αφέθηκε για συζήτηση στην επόμενη συνεδρία και αφού ετοιμαστεί λίστα
ενστάσεων με εισηγήσεις κατόπιν έρευνας.

4. Διάφορα Θέματα
4.1. Έγινε μια πρώτη συζήτηση για το θέμα επέκτασης νέου κοιμητηρίου που έθεσε ο κος.
Α. Θεοδούλου. Μέσα από την συζήτηση του θέματος το σώμα αποφάσισε να ζητήσει
επικαιροποίηση του σχεδιασμού κοιμητηρίου από την τεχνική μας Σύμβουλο-

ου ήδη ασχολήθηκε με το θέμα.

4.2. Όσον αφορά το θέμα πληρωμής δικηγορικών εξόδων για την αγωγή
Κοινοτικού Συμβουλίου Πισσουρίου και Επάρχου Λεμεσού, το σώμα ενέκρινε την καταβολή των
εξόδων ως η απόφαση του δικαστηρίου.

4.3. Στο θέμα νόμιμης παραμονής το•••στην υπηρεσία του Κ.Σ. μετά την αποφυλάκισή
του, το σώμα αποφάσισε να παραμείνει στην Υπηρεσία εφόσον αυτό δεν αντιβαίνει τις σχετικές
πρόνοιες της νομοθεσίας, σύμφωνα και με τις απόψεις των συντεχνιών.

4.4 Στο γραπτό αίτημα του κυρίου σχετικά με την εξασφάλιση της
άνετης διέλευσης των σκαφών (για την ανέλκυση/καθέλκυση) από το νέο οδικό δίκτυο προς
τον επίσημο δίαυλο στην παραλία, αποφάσισε να ζητήσει την τεχνική παρέμβαση και βοήθεια
της Επαρχιακής Διοίκησης Λεμεσού με την προοπτική της τμηματικής διεύρυνσης του (νότιου)
τόξου στροφής του δρόμου. Η εν λόγω εργασία να γίνει από τον αναπτυξιακό προϋπολογισμό
(80:20) του 2024 όπως αυτός έχει εγκριθεί και υπογραφεί στην συνεδρία του Σώματος με
ημερομηνία 06/10/2023

Πρόεδρος
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